
Protokoll nr 9/2024 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte via Teams med Specialklubben för Shih-Tzu 2024-07-02 
 
Närvarande: Ordförande Petra Forslund, ordinarie ledamöter Katina Wiberg, Yvonne Rask 
Suppleanter Lillvi Dellgren. 
Anmält förhinder: Rose-Marie Johansson, Viktoria Frimodig, Leslie-Anne Bergqvist, Nina 
Lundblad 
Ej anmält förhinder: Anette Håkansson på grund av missad kallelse 
  
1. Mötets öppnande 
Ordförande Petra  öppnade möte och hälsade alla deltagande välkomna 
 
2. Val av protokollförare  
Lillvi Dellgren valdes till protokollförare 
 

3. Val av justerare 
Yvonne Rask utsågs till justerare jämte ordföranden 
 
4. Fastställande av dagordning 
Med tillägg under punkt 9 Rallylydnad godkändes dagordningen. 
 
5. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll nr 8 gicks igenom och lades därefter till handlingarna. 
 
6. Rapporter 
a. Ekonomisk rapport 
Då kassören är sjuk så kommer rapporten senare. 
 
b. Rapport från ordförande 
Den mesta tiden har gått åt till att vara behjälplig UK och få dom att komma in i sina 

uppgifter. Därutöver har ordf förberett och genomfört vår utställning i Tånga Hed 29 juni. 
Har förberett en del av Västerås utställningen och till utställningen är skickat. 
SKK har godtagit vår ansökan om att gå upp i SDHK och vi väntar nu på 
fortsättningen.Facebook kontot har lämnats över till Katina som kommer att sköta det i 
fortsättningen, hon har även startat ett instagramkonto för klubben. 
 
c.  Rapport från sekreteraren 
Inkommande post från SKK skickats vidare till styrelsen.  
Svarat 3 som sökt omplaceringshundar.Hänvisat dem till köpahund.se 
Hädanefter skickas dessa till AK. 

Brev från Diciplin nämndens sammanträde SKK. 3 ärenden berörde Shih-Tzu. Berörda 
personer är ej längre medlemmar. 
Brev från medlemmar till kassör och styrelsen. Kassören har svarat och ordförande har 
pratat med berörda.  
Tack från Lotta Olsson SKK för det viktiga arbetet med BSI (före detta SRD) 
Har gjort iordning diarielistan. 



 
d. Rapport från medlemskordinatorn 
Skickat ut medlemslistorna till styrelsen. 
339 medlemmar 6 färre än förra månaden. 
 
e. Rapport från AU 
AU beslutade att ha en anmälningsavgift till valfri SST utställning under 2024 som pris på 
katalogen i Tånga Hed. 
 
f. Rapport från AK 
Avelskonferensen hålls på Scandic Landvetter. Har fortfarande inte fått till något möte med 
SKK:s Avdelning för avel och hälsa. Har fått tillbaka RAS med en del kommenterarer så AK 
behöver träffas till ett arbetsmöte och gå igenom detta. Har fått från SKK att DNA tester är 
ett bra hjälpmedel i avelsarbetet så länge man har ett faktiskt behov, inte brar för att det 
finns. 
 

g. Rapport  från UK 
Vi har nästan dagliga kontakter genom messenger och vi har börjat få ett bra flyt i vårt 
arbete Vi har arbetat med utställningen i Tånga Hed. Västerås 13 juli är klart, Eva-Lena är 
utställningsansvarig där. 26 hundar anmälda På grund av att endast 2 st anmälningar har 
kommit in till Piteå så har vi gemensamt med Petra bestämt att ställa in den utställningen. 
Kontakt med SKK är gjord och vi har fått godkänt från dom. Berörda är meddelade i mejl.  
Yvonne tycker att allt flyter på bra och alla vet vad de ska göra. Magda är behjälplig vid 
behov. 
Rosa är behjälplig med domaren under dagen och det uppdraget ligger på hennes ansvar. 
Om hon får förhinder får hon fixa en ersättare. Hon får kolla med domaren vad han vill göra 
på lördagen och underhålla honom och ta reda på om han vill vara på utställningsplatsen 
eller inte. Vill han till utställningen så får vi ordna transport till och från hotellet.  
 
h. Rapport från tidningsgruppen 
Bullen går nu till tryckeriet. Den är väldigt sen så vi får lägga ut en förklaring till varför den är 

så sen. 
 
i. Rapport från Webansvarig 
Inlogget till hemsidan är överlämnat till Katina som nu kan börja ta tag i den. På instagram 
heter vi shihtzuklubben. 

 
j. Rapport från kennelregistret 
Inget att rapportera 
 
k. Rapport från aktivitetsansvarig 
inget att rapportera 
 
7. Bordlagda frågor från tidigare möten 
Digitala årsmötet 
Petra ombesörjer att kontakta SKK för att få reda på detta är ok och att det är rätt väg att 
gå. 



 
8. Medlemmar i våra kommittéer 
Förslaget ligger kvar om att vi ska kolla upp med de medlemmar som kandiderade på 
årsmötet men ej blev invalda om de kan hjälpa till med något. Vi behöver fler till 
tidningsgruppen 
 
9. Utställning/tävling, Tånga Hed, Västerås, Tibethund 2.0 
Tånga Hed är avklarad. Paret från Vårgårda Lennart och Anna Blad, Susanne, Yvonne med 
make och Petra hjälpte till. Lennart klippte gräset bl a. Petra var besviken på att över hälften 
hade lämnat utställningen innan BIR & BIM. Stig-Erik hjälpte till att driva utställningen. Om 
man är med i styrelsen eller kommittéer och är på plats så ställer man upp och hjälper till. 
Till Petras besvikelse var det ingen som stannade kvar efter utställningen slut. Vi måste bli 
bättre på det. Ulrika Ovring ställde upp och körde domaren fram och tillbaka till Borås. Nu 
väntar vi på den ekonomiska sammanställningen. 
 
Västerås 

Eva-Lena Sönksen beställer CK- och HP rosetter.  
Vi tar tacksamt emot priser till utställningarna. Och återigen vi måste vara fler som ställer 
upp och hjälper till. 
 
Piteå 
Blir inställd p g a få anmälningar 
 
Tibethund 2.0 
Varje klubb ska ha en lotterikorg. Vi gör katalogen för Shih-Tzu Sen lägger tryckeriet till alla 
raserna. Det ska även vara med lite historik som brukligt till Tibethund.  
 
Man får gärna sponsra rosetterna till utställningarna. 
 
Rallylydnad 
Har hittat en ny domare. Betalning via Stripe fungerar fortfarande inte så 

Brukshundsklubben tar emot anmälningarna för oss så länge. Det behövs fler som hjälper till 
med denna tävlingen också. 28-29/9 i Kungsbacka. Yvonne kunde hjälpa till. Petra kollar om 
fler har möjlighet eftersom hon bor i närheten. Annonsera på hemsidan om detta.  
 
BPH 

Vi förlängde beslutet ett (1) år till 30/6-2025. 
Beslut är att ge ett ekonomiskt bidrag på 400 kr till medlem som genomför ett BPH med sin 
Shih-Tzu. Dock bara en gång /hund. 
 
10. Process SST/SDHK 
Som sagt SKK har godtagit vår ansökan så vi jobbar vidare. 
 
11. Medlemsmöten 
Medlemsmöten återkommer efter sommaren 
 
12. SST:s Avelskonferens 



Annons kommer i Bulletinen.  
 
13. Beslut 
Beslut: Lotta ut en anmälningsavgift till valfri SST utställning 2024 på Tibethund 2.0 
Beslut: Förlänga beslutet om ekonomiskt bidrag till BPH ett (1) år till 30/6-2025 
 
14. Övriga frågor 
Inga nya frågor kom upp 
 
15. Nästa möte 
6 augusti 2024 kl 18,30 via Teams 
Rapporterna skickas in senast dagen innan. 
 
16. Avslutning 
Ordförande tackade för ett trevligt möte och avslutade mötet 
 

 
 
 
 
 
 
 
………………………………….    …………………………………… 
Protokollförare     Justeras 
Lillvi Dellgren      Yvonne Rask 
 
 
 
 
……………………………….. 

Justeras 
Petra Forslund 
Ordförande 


